
Beste gemeenteraadsleden,                                                                              
 
N.a.v. de brieven vanuit de gemeente Zwolle over een mogelijke AZC in onze wijk 
(Zwolle Zuid), de petitie die wij hebben ondertekend/ maandagavond 16-09-2024 is 
ingeleverd en het bijwonen van de raadsledenvergadering op maandag 16-09-2024 
stuur ik een mail om mijn zorgen te uitten. 
 
Mijn vrouw en ik zijn vorig jaar na ons gehele leven in een reformatorisch dorp te zijn 
opgegroeid naar de stad verhuisd om in vrijheid samen te kunnen leven. Wij hebben het 
heel erg naar ons zin in Zwolle en wij voelen ons hier eindelijk echt welkom én thuis. 
 
De komst van een permanente AZC geeft ons geen gerust gevoel. Dat betekent voor 
ons wederom een grote groep personen, met vaak een islamitische achtergrond, die 
niet tolerant staan tegenover de LHBTQ+ gemeenschap. Terwijl we daar juist aan 
ontsnapt waren. 
 
Mijn vrouw en ik maken ons zorgen over onze leefbaarheid en veiligheid. 
 
Wij zijn tegen de komst van een AZC in Zwolle Zuid. We willen de 
gemeenteraadsleden vragen om écht te luisteren naar de opgehaalde feedback, zoals 
er ook beloofd is in beide brieven die aan de wijkbewoners gestuurd zijn. 
 
Aankomende maandag 23-09-2024 wordt zeer waarschijnlijk openbaar gemaakt wat 
eigenlijk al maanden bekend was binnen het college, namelijk dat het AZC in Zwolle 
Zuid doorgaat. Er was geen échte inspraak voor bewoners. Ik vind het jammer dat dit 
een loze belofte is geweest. 
 
Mocht maandag 23-09-2024 worden besloten tot een permanente AZC in Zwolle Zuid, 
dan wil ik graag antwoord op de volgende vragen: 
 
• Zijn jullie in gesprek geweest met netwerkpartners die onderdeel worden van het plan, 
zoals de scholen, scouting, SVI, huisartsen, tandartsen, therapeuten, werkgevers etc.? 
Hebben zij de capaciteit om zoveel mensen op te vangen en zo niet, hoeveel kunnen zij 
dan wel opvangen? 50? 75? 100? 
 
• Is er een veiligheidsplan opgesteld i.s.m. de politie en Boa’s? Beide partijen zullen 
capaciteit beschikbaar moeten maken om extra te surveilleren in de wijk. Is deze 
capaciteit er en zo niet, voor hoeveel personen hebben ze dan wel capaciteit? 50? 75? 
100? 
 
• Wat doet de gemeente om betaalbare huizen te creëren voor haar eigen jeugd en 
starters? En kan dit niet gecombineerd worden met het AZC, zoals Monique Bakker 
(VVD) maandag 16-09-2024 voorstelde? 
 
Mocht het AZC er komen, dan is mijn voorstel om er geen permanente verblijfplaats 
van te maken. Maar… 
 
Er komt een (half)jaarlijkse evaluatie met omwonenden en netwerkpartners. Na 5 jaar 
volgt een uitgebreide evaluatie van waaruit de verblijfplaats permanent kan worden. Ik 
vind dat de wijk de kans moet krijgen om er iets positiefs van te maken, maar ook dat er 
bij meervoudige overlast en incidenten tot opheffing van het AZC kan worden 



overgegaan. 
 
Daarnaast moet er een meldsysteem komen waarin wijkbewoners overlast kunnen 
doorgeven. Er moet vanuit het COA hier adequate opvolging en terugkoppeling van de 
ondernomen actie op komen. Deze meldingen kunnen dan besproken worden tijdens 
het omwonendenoverleg. Op deze manier geef je de wijk grip op de situatie. 
 
 
Alvast hartelijk dank voor uw tijd en het lezen van deze brief. 
 
Graag ontvang ik een reactie. 
 
 
Vriendelijke groet, 
 


